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kako se uresničuje s planov predvideno uvajanje celodnevne
šole v občini šiška posebej z ozirom na osnovno šolo Zvonka
Runka.

Ali bo navedena osnovna šola prešla na celodnevno šolo s
šolskim letom 1979/80 in če ne, zakaj ne ter kdo je odgovoren



za odstopanja sprejeta v družbenem planu občine ŠiSka za leto
1979.

Odgovor:

Pnpravljalna deia za preureditev kuhinje in razdeljevalnice
hrane na OŠ Zvonko Runko, ki je pogoj za prehod na COŠ, so v
teku.

Šola čaka na projektno dokumentacijo in soglasja za pričetek
gradnje. Šola ima izdelan program in organizactjo dela za COš.
Ko bo gradnja gotova, bo prešla na COS.

Izobraževalna skupnost
občine Ljubljana Šiška


